
 

 

Gemeentebestuur Amsterdam 

 

Amsterdam, 18 juli 2018 

 

Betreft: WOB verzoek toerisme 2018 - 2028 

 

Geachte stadsbestuur, 

 

Amsterdam verwacht de komende jaren een enorme groei van het aantal toeristen.  Met heel veel 

moeite zal Amsterdam er misschien in slagen om toeristen meer te spreiden over de stad en de 

regio. Maar laten we eerlijk zijn. Alle toeristen willen toch even naar de Wallen en de grachtengordel. 

Zeker in het weekend is het centrum al overbelast door alle toeristen.  

Graag wil ik weten wat het beleid is om met betrekking tot de verwachte groei voor het centrum van 

de Amsterdam en specifiek de Wallen. Hoe denkt de gemeente de situatie in de hand te kunnen 

houden, wat zijn de beleidsvoornemen? Gaat de gemeente bij te veel bezoekers straten afsluiten 

zoals dat eerder bij de Kalverstraat gebeurde? 

Ik neem aan dat hierover al is nagedacht en beleid is ontwikkeld.  In het kader van de WOB verzoek ik 

mij te doen toekomen alle documenten die betrekking hebben op het omgaan met de drukte in op 

de Wallen de  komende 10 jaar. Inclusief prognoses van het aantal toeristen en calamiteitenplannen.  

Zodat ik me een beeld kan vormen waar de gemeente al die duizenden extra toeristen wil laten in 

een gebied wat nu al overval is in het weekend. 

Bij voorbaat dank voor uw medewerking 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 




